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Abstract (en)
[origin: US4395166A] A pulverized material, particularly coal or lignite, is maintained in a fluidized state in a storage container and is released
therefrom into a carrier gas stream. The gas for causing fluidization and maintaining a pressure in the container which is greater than the carrier gas
pressure is in part obtained by recycling gas vented from the container, the vented gas being filtered and increased in pressure. The vented gas may
also be employed to aid in the delivery of the pulverized material into the container.

Abstract (fr)
Dans une enceinte (2), conçue comme sas, de la matière poudreuse subit un stockage intermédiaire avant d'être entraînée à travers des sas à rotor
alvéolaire hors de l'enceinte. De l'air sous pression doit être injecté dans cette enceinte (2), d'une part, pour la remplir par voie pneumatique et,
d'autre part, pour maintenir un degré de fluidité suffisant. Pour éviter une consommation excessive d'air, on utilise à cet effet de l'air recyclé, c'est-à-
dire de l'air s'échappant de cette enceinte à travers un clapet auto-régulateur destiné à assurer une pression constante dans l'enceinte.
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